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Reynolds KORANTENG, moderátor 
-------------------- 
Téměř stovka lidí dnes v centru Prahy protestovala proti stavbě severozápadní části Pražského 
okruhu. Ta by měla spojit Ruzyni s dálnicí D8. Na místě byl Michal Kratochvíl. Michale, co 
se lidem nelíbí? 
 
Michal KRATOCHVÍL, redaktor 
-------------------- 
Reyi, tak lidé vlastně nepřišli protestovat proti samotnému Pražskému okruhu, ale spíš proti 
schválení varianty, kudy by měl okruh vést. Pražský magistrát totiž společně s Ředitelstvím 
silnic a dálnic se totiž rozhodly pro takzvanou Jižní variantu. Ta prochází takřka centrem 
pražského Suchdola. To samozřejmě místní považují za brutální zásah do jejich života. 
Magistrát ale podobné námitky odmítá a tvrdí, že Jižní varianta je v podstatě jedinou možnou. 
Navíc Suchdolským nasliboval různé protihlukové zábrany a také zapuštění okruhu na 
několika místech pod zem. Na to, co si o celém problému myslí obě strany, se teď pojďte 
podívat v krátkém příspěvku. 
Severozápadní část Pražského okruhu je klíčovou částí k propojení třech nejvytíženějších 
dálnic v zemi - D1, D5 a D8. Jenže teď se zdá, že k odlehčení dopravy z centra města 
nedojde. Proti takzvané Jižní variantě se postavili především lidé ze Suchdola. 
 
obyvatel Suchdola 
-------------------- 
Jednak je zbytečně drahá a varianta takzvaná Severní umožňuje ušetřit deset, možná patnáct 
miliard. 
 
Daniel ČASTVAJ, ředitel odboru komunikace Magistrátu hlavního města Prahy 
-------------------- 
Tato varianta je horší, řekněme, pro třicet pět tisíc lidí, naopak pro milion Pražanů je to 
varianta podstatně lepší, takže my jsme z pohledu Prahy schválili tu nejméně špatnou, nejlepší 
variantu. 
 
Michal KRATOCHVÍL, redaktor 
-------------------- 
Už teď je jasné, že kvůli odvolání Suchdolských se stavba protáhne. Původně mělo být 
hotovo v roce 2013. 
 
Martina VÁPENÍKOVÁ, mluvčí Ředitelství silnic a dálnic 
-------------------- 
Na základě teda těch zkušeností, které máme při přípravě jiných dálničních staveb, tak může 
nastat situace, že se to skutečně i v řádu několika let může pozastavit. 
 
Michal KRATOCHVÍL, redaktor 
-------------------- 
Kdy přesně se vůbec poprvé kopne do země a severozápadní část okruhu začne dostávat 
konkrétní podobu, teď nikdo nedokáže odhadnout. Michal Kratochvíl, televize Nova.  
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